
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 25. 2. 2015 

Přítomni: Hladíková Pavlína, Křapka Petr, Matuška Daniel, JUDr. Molnár Karel, Vladyka 

Pavel  

Hosté:   Ing. Martin Tichý - ORR, 

Nepřítomni: Kováčiný Pavel, Šimon Jaroslav, Šrámek Jiří, Vendlová Božena 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:00 v zasedací místnosti ORR. 

2. Organizační záležitosti 

   Schválení jednacího řádu -  připomínky k návrhu jednacího řádu nebyly, jednací řád 

bych jednomyslně schválen. 

   Schválení návrhu textu na web mukolin.cz ve znění: „Komise byla zřízena Radou 

města Kolína dne 1.12.2014 usnesením č. 3/94/2014. V současné době má komise 9 

členů. Činnost komise se zaměřuje na rozvoj sídlišť a zlepšení současného stavu.“ 

   Uvedení kontaktů na web mukolin.cz – předseda P.Vladyka, JUDr. K.Molnár. 

3. Informace předsedy komise 

   Podání zprávy ze setkání občanů a vedení města v MSD Kolín – Městská zeleň. 

   Podání zprávy z jednání s předsedou komise pro sídliště v Kutné Hoře. 

4. Informace vedoucího ORR 

   Podrobné seznámení s revitalizací sídliště Rimavská Sobota, výstavba dětských hřišť, 

chodníků a stezek, úprava okolí. Ze strany komise zájem o aktivní účast na jednáních a 

pomoc s realizací, zjišťování názorů občanů atd. 

5. Diskuze – náplň činnosti komise 

Pavlína Hladíková 

- brigády okolo domů, více zapojit občany do čistoty a péče o zeleň, více by si svého 

okolí vážili a podíleli by se tak sami svým následným chováním na čistotě města 

- aktuální informace o stavu ovzduší na úvodní stránce MÚ, třeba tam kde jsou 

zveřejňovány záběry kamery na náměstí 

- obnova vodorovného značení přechodů po sídlišti – v podstatě jsou jenom na 

hlavních silnicích 

- kontejnery na tříděný odpad – rozšířit možnosti třídění v rámci sídliště (např. TETRA 

PACK) 



- do plánů regenerace sídliště zahrnout na vhodné místo fontánku, vodní kaskádu, 

nebo jezírko 

 

Matuška Daniel 

Pomoc stávajícím statutárním zástupcům v oblasti 

-    vyúčtování energií (voda, teplo, teplá voda, služby spojené s užíváním objektů) 

-    návody a statistické údaje pro modernizaci a opravy objektů (zateplení, provoz 

výtahů, běžné opravy, atd.) 

-    komunikace s dodavatel energií a služeb 

Dohled na provoz a užívání objektů: 

-    zajištění prevence bezpečnosti obyvatel a majetku sídliště 

-    kontrola, provoz, zřizování a užívání dětských hřišť 

-    zajištění komunikace s konkrétní komisí (doprava, bezpečnost atd.) 

Prezentace KS pomocí Internetu: 

-    Soutěže s příspěvkem od Města např. o nejhezčí prostředí okolo objektu, balkón či 

vzhled objektu. 

 

Pavel Kováčiný 

-  Kvalita vody na sídlištích (bylo diskutováno na první schůzi) 

-  Problém s parkovacími místy 

-  Nedostatek odpadkových košů v některých ulicích  (např. ulice A.M. Jelínka, ulice 

Míru) 

- Dětská hřiště na sídlištích (jejich stav, vybavení a rozmístění, popř. prostory pro 

venkovní aktivity i pro odrostlejší děti a dospělé) 

 

Pavel Vladyka 

- pozvání správců domů ze sídlišť (především U Jána a ze Zálabí) na jednání komise 

- práce komise v terénu – seznámit se se stavem jednotlivých sídlišť a navrhnout vlastní 

zlepšení a řešení 

- aktivně se podílet na rozvoji sídlišť – výsadba nových stromů, úprava životního 

prostředí, pomoc potřebným občanům 

6. Závěr 

Termín příštího jednání komise 25. 3. 2015 od 15:30. 

 

Zpracoval:  

 
 

  



Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

 

   

                      

                   


